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Notulen van de openbare raadsvergadering, gehouden op 4 juni 2018 
(voortzetting van de raadsvergadering van 31 mei 2018) 
Aanvangstijd:  19.30 uur 
Eindtijd: 00.50 uur 
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis van Huizen 

 
 

Aanwezig: 
26 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 

• VVD-fractie: 
mw. J.H. Prins (fv), J. Bartlema, R.G. Boom (tot en met agendapunt 12), W. Holtslag (vanaf 
agendapunt 13), S.H. van Klink, J.W. Meijerman, J. Ribberink 

 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel (fv), R. Woudsma 

 

• D66-fractie:  
mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, mw. M.L.C. Verbeek (tot en met agendapunt 12), 
B. Schröder (vanaf agendapunt 13) 

 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen, L. Schaap 

 

• PvdA-fractie:  
M.W. Hoelscher (fv, tot en met agendapunt 12), S. van der Pas (fv, vanaf agendapunt 13), 
K. Gencer, mw. M.N. Leeuwin 

 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.J. van den Berge, mw. M.E. Lemmens 

 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw 
 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H. van der Kleij, F.E.R. Koning 

 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 

Voorzitter en griffier 
• K.S. Heldoorn, voorzitter 
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 

College: 
• Tot en met agendapunt 12: mw. J. Bakker, mw. M.L.C. Verbeek, G.E.H. Pas, mw. M. Verhage 
• Vanaf agendapunt 12: R.G. Boom, M.W. Hoelscher, G. Rebel en mw. M.L.C. Verbeek 
 

Afwezig:  
• mw. D.C. van Deutekom (CDA) 
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1. Opening en mededelingen 
De voorzitter heropent de vergadering die een voortzetting is van de vergadering van 31 mei jl. 
Mevrouw Van Deutekom (CDA) is afwezig. 
Een speciaal welkom is er voor de (in)formateur de heer G.W. Ormel die een toelichting zal geven op 
het gevoerde formatieproces bij de behandeling van het coalitieakkoord (agendapunt 11). 
 
11. Coalitieakkoord 2018-2022 
De heer Ormel geeft een kort overzicht van het proces. Op 23 maart jl. lag voor onderzoeken of een 
coalitie mogelijk was van VVD, PvdA, CDA en D66. Op 5 april kon worden bericht dat er een akkoord 
op hoofdlijnen was bereikt en begin mei waren de schrijfgroepen die de details hebben uitgewerkt 
gereed. De grootste hobbel op dat moment was hoe om te gaan met de meivakantie. Op 15 mei is 
het uiteindelijke resultaat gepresenteerd. Tussentijds heeft de heer Ormel de onderhandelaars 
bevraagd over hun wijze van samenwerking onderling, met de andere fracties in de raad en op de 
verbindende thema's. Het heeft geresulteerd in een akkoord met een programmatisch karakter.  
In de afgelopen tijd heeft hij veelvuldig contact gehad met de griffier en met de burgemeester. 
Er is gekozen voor een vrij traditioneel proces. De keerzijde hiervan was dat vanaf het begin de 
persoon van de wethouder een dominante rol speelde. Het risico hiervan is dat partijen met een 
groot mandaat met een wat beperkte reservoir van geschikte bestuurskandidaten buiten de boot 
dreigen te vallen. Dit kan op termijn negatieve gevolgen hebben voor het vertrouwen in de lokale 
democratie. De keuze is gemaakt voor wethouders met een heel sterke binding met Huizen en met 
de politieke partij die zij vertegenwoordigen. De vraag voor de toekomst is of het mogelijk zou 
moeten zijn om dit laatste meer los te laten. 
Een leerpunt voor de heer Ormel is geweest dat de vertrouwelijkheid versus publiekelijk 
verantwoorden een dun scheidslijntje is. 
De heer Ormel sluit af met het danken van zijn collega, de griffie, de burgemeester, de ambtelijke 
organisatie en de onderhandelingsdelegaties. 
 
De voorzitter dankt op zijn beurt de heer Ormel voor zijn enorme betrokkenheid bij het proces en de 
manier waarop deze spreker steeds heeft geïnformeerd. 
Vragen over het proces kunnen de raadsleden aan de heer Ormel stellen. Inhoudelijke vragen over 
het coalitieakkoord zullen worden beantwoord door de fractievoorzitters. 
 
Mevrouw Prins (VVD) stelt dat het coalitieakkoord voortborduurt op het vertrekpunt van het college: 
een stabiel bestuur en een goede solide financiële basis. Zij is er trots op dat de partijen in Huizen 
onderling goede verhoudingen met elkaar hebben. De heer Ormel wordt van harte bedankt voor zijn 
stimulerende en vertrouwende begeleiding bij het tot stand komen van het akkoord. Ook de heer 
Veenstra dankt zij hartelijk voor zijn ondersteuning. Het voornemen van de gemeentelijke 
herindeling hangt Huizen de komende tijd nog boven het hoofd. Hiertoe moet samenwerking worden 
gezocht bij meerdere partijen en het vizier van het nieuwe college moet vooral naar buiten gericht 
zijn. De winkelopenstelling op zondag zal snel worden geregeld. Ook moet samenwerking worden 
gezocht met Hilversum en Almere. Het college krijgt de ruimte om te investeren in een duurzame en 
inclusieve samenleving, een mooie ruimtelijke investeringsagenda en het economische en 
toeristische profiel van Huizen te versterken. In antwoord op de vraag van de heer Ormel wat de VVD 
wil achterlaten in Huizen is geantwoord dat de VVD wil dat Huizen een gemeente is waar het voor 
iedereen prettig wonen, werken en recreëren is, waar wat te doen is. In Huizen is op zich genoeg te 
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doen, maar dit is niet voor iedereen duidelijk. Het college moet zich inzetten voor een goede 
communicatie. Zij wenst het college de komende vier jaar succes en wijsheid. 
 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) heeft gelezen dat het akkoord stelt dat er op basis van de 
verkiezingsuitslag niet op voorhand een logische coalitie was aan te wijzen. Van de vier grootste 
winnaars, Leefbaar Huizen, VVD, Dorpsbelangen Huizen en de CU, zit straks alleen de VVD in de 
coalitie. Dit is volgens haar niet zoals de inwoners van Huizen het hebben bedoeld. CDA en D66 zijn 
zelfs grote verliezers geweest. 
In het akkoord staat dat bij de gemeentelijke herindeling met Blaricum en Laren er een voorkeur 
bestaat voor behoud van zelfstandigheid. Dit baart mevrouw Rebel zorgen omdat de coalitiepartijen 
partijgenoten hebben in GS. In hoeverre zijn de vier uitgekozen partijen bereid om tegen het besluit 
van GS in te gaan? 
Binnen de kaders van de lokale en regionale woonvisie staat Huizen voor een grote uitdaging volgens 
het coalitieprogramma. In beginsel zal geen groen worden opgeofferd voor woningbouw. In beginsel 
niet, maar wanneer wel? Dorpsbelangen Huizen is van mening dat wat groen is, groen moet blijven. 
Voor de openbare orde en veiligheid wil de gemeente starten met vier wijkboa’s, een uitbreiding met 
één boa. Dorpsbelangen Huizen heeft eerder aangegeven dat de boa’s te weinig zichtbaar zijn en 
heeft gepleit voor administratieve krachten die zich bezighouden met de administratieve kant van 
het werk. Het onveiligheidsgevoel in Huizen is al jaren te hoog en mevrouw Rebel hoopt dat de 
coalitie erin zal slagen haar hoge ambitie te realiseren. 
Om leegstand van winkels zo veel mogelijk te voorkomen, wordt actief contact gezocht met de 
eigenaren om tot een oplossing te komen. Dit is eigenlijk voortzetting van het bestaande beleid. 
De zondagsopening van winkels wordt mogelijk gemaakt van 12.00 uur tot 18.00 uur. In 
december 2017 mochten de winkeliers hun winkel niet eens twee zondagen openen van de coalitie. 
Wisten de CDA-stemmers dat dit het voornemen was van de nieuwe coalitie? 
De lightrail van Almere naar Hilversum is al jaren een speerpunt van Dorpsbelangen Huizen en staat 
nu op de agenda van de MRA. 
Door 20% van de kosten van de straatreiniging op te nemen in de afvalstoffenheffing gaat deze weer 
verder omhoog. Dorpsbelangen Huizen kan zich er niet vinden dat de inwoners in dit programma 
geen 200 euro terugkrijgen. 
Mevrouw Rebel verzoekt de formateur om alle namen van kandidaat-wethouders in de 
openbaarheid te brengen, ook personen die als tweede zijn genoemd. Het bevreemdt Dorpsbelangen 
Huizen dat de onderhandelingen in de beslotenheid zijn gevoerd en niet in de raadszaal waar in de 
openbaarheid wordt gesproken. Het is onwenselijk dat dit in de wandelgangen is gebeurd. 
 
De heer Rebel (CDA) noemt lage lasten, veiligheid in de wijk, iedereen aan het werk en de start van 
de energietransitie als zaken waar inwoners de komende periode de resultaten van zullen zien. Ook 
hij dankt de heer Ormel voor de begeleiding en zijn dank gaat ook uit naar de griffie en de ambtelijke 
ondersteuning. De eerder genoemde punten komen rechtstreeks uit het verkiezingsprogramma van 
het CDA. Huizen is een gemeente die bestuurskrachtig is en prima in staat is om zelfstandig te blijven 
functioneren. Dit coalitieakkoord zet erop in om dat zo te houden. Hierin wordt opgetrokken met de 
buurgemeenten Blaricum en Laren. De ozb stijgt ook de komende vier jaar met maximaal het 
inflatiepercentage. Op deze manier worden de lasten voor burgers laag gehouden en wordt kritisch 
gekeken naar nieuwe taken die de gemeente moet oppakken. Met betrekking tot veiligheid is het 
doel om de dalende cijfers van criminaliteit vast te houden. Het aantal boa’s wordt uitgebreid, 
overtreders worden opgesloten. Omdat iedereen een tweede kans verdient, wordt de dadergerichte 
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aanpak voortgezet die in navolging van de top-600 in Amsterdam ook gericht is op de omgeving van 
criminelen. Qua duurzaamheid is de belangrijkste opgave voor de komende jaren de energietransitie. 
Een pilot wordt gestart om te bekijken hoe wijken overgezet kunnen worden op aardgasvrij en 
energieneutraal wonen. Naast techniek is betaalbaarheid een van de vereisten om draagvlak te 
krijgen voor de transitie. Het uitgangspunt bij het Sociaal Domein is maatwerk. Iedereen moet 
meedoen omdat iedereen meetelt. De komende vier jaar zullen 200 jongeren zonder baan, diploma 
of met een lichamelijke beperking aan het werk worden geholpen. De kust en de Havenstraat zijn 
opgenomen als ambitie. Een collegeprogramma is altijd een compromis waarbij het vertrouwen 
bestaat dat de komende vier jaar de gemeentelijke taken met de betrokken partijen naar behoren 
uitgevoerd kunnen worden. Het CDA heeft moeten toegeven op de openstelling van de winkels op 
zondag. Dit is een heikel punt geweest, waar het CDA ten slotte mee heeft kunnen instemmen omdat 
de opening zich beperkt tot de middag en er geen verplichting is voor ondernemers om open te gaan. 
Aangezien het een programma op hoofdlijnen is dat nog verder ingevuld moet worden, ziet het CDA 
uit naar samenwerking met alle partijen. Hij wenst het college veel succes in het gezamenlijk 
uitvoeren van het programma. 
 
Mevrouw Van Werven (D66) spreekt ook haar dank uit aan de heer Ormel, de griffier en aan alle 
ambtenaren. Het was al snel duidelijk dat het een akkoord op hoofdlijnen zou worden, ook om de 
hand uit te steken naar de oppositie en omdat er ruimte moet blijven voor nieuwe ontwikkelingen en 
goede ideeën. Zelf is zij heel enthousiast over het Sociaal Domein: extra inzetten op jeugd en 
gezinnen, het behouden van maatwerk en extra inzet op de schuldhulpverlening. Ook zet het 
akkoord in op veel werk. Voor bedrijven en startende ondernemers wordt een acquisitie-ambtenaar 
aangesteld. Het doel is een inclusieve samenleving en dit betekent ook extra inzet op 
arbeidsparticipatietrajecten, banenplannen voor de techniek en zorg en 
jeugdwerkgelegenheidsprojecten. Extra aandacht is er voor de jeugd bijvoorbeeld in de vorm van 
evenementen. Er komt meer ruimte voor cultuur op scholen. Voor D66 was duurzaamheid echt een 
speerpunt en hier zal stevig op ingezet worden. Ook is D66 blij met de zondagsopenstelling van de 
winkels. Dit is gedaan met respect voor iedereen en daarom gaan de winkels pas om 12.00 uur open 
en is het een keuze van de winkelier zelf om dit te doen. Met betrekking tot de fusie heeft D66 
steeds aangegeven tegen de lijn van de provincie te zijn die de fusie wil opleggen. D66 vindt dat een 
fusie een proces van onderaf moet zijn waarin bewoners goed meegenomen moeten worden. Nu het 
lijkt dat zowel Huizen als de buurgemeenten niet kiezen voor fusie is het logisch dat de inzet in 
principe zelfstandigheid is. Dit neemt niet weg dat er wel (nog meer) moet worden samengewerkt 
met de gemeenten rond Huizen. 
Tot slot dankt mevrouw Van Werven de coalitiepartijen waarmee zo goed is samengewerkt om tot 
het akkoord te komen. 
 
De heer Hoelscher (PvdA) is er trots op dat de PvdA terug is in het dagelijks bestuur van Huizen. De 
PvdA heeft meer stemmen gehaald dan in 2014 als gevolg van een herkenbare visie de afgelopen vier 
jaar, het Ombudsteam in de wijken en de blik naar buiten. Hiermee gaat de PvdA de komende jaren 
door. Spreker kijkt zeer tevreden terug op het formatieproces. Voor de PvdA is het programma 
belangrijk, maar ook de samenwerking met de andere partijen. De heer Ormel dankt hij voor de 
begeleiding van het proces naar het akkoord, maar ook is hij dank verschuldigd aan de griffie en het 
ambtelijk apparaat. De leden van de PvdA hebben unaniem ingestemd met toetreding tot het 
college. Ook de PvdA vindt veiligheid een speerpunt. Niet alleen moet er meer blauw op straat, maar 
ook binnen de scholen en het gezin moet dit veiligheidsgevoel er zijn. Er is door de PvdA vooral 
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ingezet op het bestrijden van armoede onder kinderen. Niet alleen de kust en het oude dorp moeten 
worden ontwikkeld, maar er moet ook een verbinding tussen deze twee worden gemaakt. In het 
college komt een wethouder met in zijn portefeuille burgerparticipatie. Ook wordt ingezet op 
inspraak bij ontwikkeling van de leefbaarheid en veiligheid in de wijk. De gemeente moet goed 
luisteren naar ideeën van de inwoners. Verder is duurzaamheid een belangrijk onderdeel van het 
coalitieakkoord. Zoals bekend, is de PvdA al twaalf jaar voorstander van een fusie met Blaricum en 
Laren. Dit vormt geen onderdeel van het akkoord en dit verlies moet de PvdA nemen. Overigens 
wordt het besluit hierover in Haarlem en Den Haag genomen. Als de heer Hoelscher wordt gekozen 
tot wethouder zal hij zich ten volle inzetten voor het uitvoeren van het coalitieprogramma. PvdA 
Huizen bepaalt 100% haar eigen koers en dit betekent dat er tegen de herindeling zal worden 
gestreden. 
 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) heeft niet in het coalitieakkoord gelezen dat hiertegen zal 
worden gestreden. Zij merkt ook op dat de PvdA inderdaad principes heeft, wat blijkt uit het feit dat 
zij niet is toegetreden tot het vorige college omdat toen werd gesteld dat winkels niet open mochten. 
 
De heer Hoelscher (PvdA) wijst erop dat het een coalitieakkoord is op hoofdlijnen. Ten slotte dankt 
hij het zittende college dat de afgelopen vier jaar veel heeft bereikt. 
 
Mevrouw Rienstra (GL) noemt het coalitieakkoord een mooi basisdocument. Er is ruime aandacht 
voor de sociale en duurzame onderwerpen en ook is het geen dichtgetimmerd akkoord. GL neemt de 
uitnodiging om samen te werken graag aan. Hiertoe is samen met de CU een motie gemaakt die 
aanvulling geeft op de hoofdlijnen van het coalitieakkoord. De heer Doorn zal deze motie indienen. 
In de financiële paragraaf staat een groot aantal PM-posten – met name in het Sociaal Domein – en 
zelfs posten zonder bedrag. Voor 2018 en 2019 is de structurele ruimte te negatief. GL heeft er 
zorgen over of dit een solide basis is voor de uitvoering van dit coalitieakkoord. Op pagina 11 wordt 
gesproken over een heroverweging van bestaand beleid, het zogenaamde oud voor nieuw. Wordt 
hierbij gedacht aan verdere inkrimping van de formatie of wordt gedacht aan andere bezuinigingen? 
Welke criteria gelden voor de inzet van reserves en hoeveel denkt de coalitie hier verantwoord aan 
te kunnen onttrekken? 
De culturele paragraaf is echt op hoofdlijnen geschreven en GL kan zich hierin vinden, maar 
constateert wel dat het op geen enkele manier is onderbouwd. Ook is er geen relatie met toerisme 
gelegd. Op welke manier wil de coalitie de culturele agenda financieren? Hoe ziet de coalitie de 
relatie tussen cultuur en toerisme? 
Het onderwerp participatie komt op meerdere plekken in het akkoord terug. Dit is echter meer dan 
op bezoek gaan en inwoners mee laten praten. Het gaat over delen van macht en 
verantwoordelijkheid. Voor GL is dit een overstijgend thema dat alle domeinen raakt. De inzet, 
kennis en ervaring van inwoners is nodig voor succesvolle, sociale, duurzame en culturele 
initiatieven. Welke visie heeft de coalitie op het vernieuwen van de lokale democratie? Welke kaders 
zijn er voor participatie? Hoe zorgt de coalitie voor de representativiteit? Welke plannen zijn er om 
een initiatief breed te laten dragen? In hoeverre wil de coalitie de macht en de verantwoordelijkheid 
delen? Wat hebben vernieuwing van de lokale democratie en het verlevendigen van wijken met 
elkaar te maken? 
Het toegankelijkheidspanel wordt niet in het akkoord genoemd. Wanneer en hoe gaat de coalitie dit 
inzetten? 
Hoe wil de coalitie het werkgevers servicepunt versterken? 
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Wat wordt bedoeld met een creatief platform om vraag en aanbod op werkgebied te matchen? 
Wat wordt onder de juiste hulp voor kinderen en gezinnen met multicomplexe problemen verstaan? 
Locaties in Huizen met een maatschappelijke bestemming behouden deze in eerste instantie. Wat 
houdt dit in? 
Voor het binnenklimaat in de scholen is aandacht, maar er wordt niet over het buitenklimaat van de 
scholen gesproken, zoals het vergroenen van schoolpleinen. Wat zijn überhaupt de plannen met 
betrekking tot vergroening in Huizen? 
Wat zijn voldoende plaatsen voor de combinatie wonen en zorg? 
Het is niet duidelijk wat wordt bedoeld met de pilot voor blending. 
Wat wordt ermee bedoeld dat de bestemming van bedrijven en kantoren gehandhaafd blijft en hoe 
verhoudt zich dit tot de hoge woningnood en het in beginsel niet bouwen in het groen? 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) constateert dat 80% van het verkiezingsprogramma van 
Leefbaar Huizen in dit coalitieakkoord is opgenomen en daarom kan de partij zich hierin grotendeels 
vinden. Bovendien is het niet dichtgetimmerd en is er ruimte voor goede ideeën. 
De vijftien vragen van Leefbaar Huizen zijn op schrift gesteld en bij de coalitiepartijen neergelegd. 
 
De heer Doorn (CU) zegt dat de CU deze vragen niet kent. 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) vindt de antwoorden belangrijker dan de vragen. Als de CU 
prijsstelt op de vragen, dan zal hij deze verstrekken. 
 
De heer Doorn (CU) maakt graag gebruik van dit aanbod. 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) verzoekt de vragen te kopiëren en ze aan alle partijen uit te 
delen. 
 
De heer Doorn (CU) feliciteert de coalitie met het bereikte programma. De CU had een programma 
op hoofdlijnen eerlijk gezegd nog wat eerder verwacht. Vitaal en verbindend is de naam van het 
akkoord, een thema van de CU. Het is jammer dat de CU niet eerder is gevraagd om mee te denken 
in het proces. De foto op de voorkant past niet echt bij de titel van het programma omdat deze noch 
vitaliteit noch verbinding uitstraalt. De CU stelt daarom bij een mondeling amendement voor om de 
foto op de voorpagina te vervangen door een aantal foto’s die de heer Doorn toont. Verder wijst hij 
erop dat het woord vitaal uit de titel niet meer terugkomt in de rest van het programma. Ook mist hij 
een duidelijke visie. Om verwarring te voorkomen richt de heer Doorn zijn vragen aan de 
fractievoorzitter van de grootste partij, mevrouw Prins. De CU maakt graag gebruik van de ruimte die 
wordt geboden. De herindeling wordt realistisch benaderd. Niet duidelijk is wat met de reserves 
wordt gedaan. Eerder is gesteld dat voorkomen moest worden dat deze zouden wegvloeien naar een 
fusiegemeente. 
De coalitie laat de winkeliers volledig vrij in openstelling op zondag, behalve de tijden. Is het 
daadwerkelijk de bedoeling dat winkels elke zondag open kunnen zijn? Hiermee wordt de rust van 
Huizen tenietgedaan. Economisch zal dit hoogstens de grote ondernemers helpen, vervolgens gaat 
het ten koste van de kleine ondernemer. De CU stelt voor om de openstelling in ieder geval te 
beperken tot een aantal zondagen en niet op erkende feestdagen die op zondag vallen. 
Het programma is met betrekking tot het BNI-terrein en de kustzone begrijpelijkerwijs 
terughoudend.  
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De CU is blij met extra fte’s voor ondersteuning aan kinderen en gezinnen alsmede de aandacht voor 
schuldhulp en ondersteuning van wijken en buurten met een eigen budget. 
Conform een initiatiefvoorstel van de CU wordt de reserve van het Sociaal Domein aangewend voor 
participatie. Hoe staat de coalitie tegenover de taskforce huiselijk geweld en kindermishandeling? 
Deze komt niet in het programma terug. Er is geen extra geld beschikbaar voor cultuur en de vraag is 
wat de intentie is op dit gebied. Hoewel er een behoorlijke opgave ligt voor het creëren van 
woonruimte worden in het programma vooral beperkingen genoemd. De aandacht voor energie, 
duurzaamheid en mobiliteit kan op goedkeuring van de CU rekenen en deze ziet ook nog kansen voor 
bedrijven met platte daken. Gaat de acquisitieambtenaar ook de functie van citymanager invullen? 
Er ontbreekt nog een visie op de veiligheidsregio en de GGD. 
Met betrekking tot de financiële paragraaf sluit de heer Doorn zich aan bij GL. Met PM-posten en een 
negatief resultaat ziet hij degelijk financieel beleid, zoals hij gewend is van de VVD en het CDA, niet 
terug. De mate waarin het Sociaal Domein uit elkaar is getrokken, heeft de CU verbaasd. Wonen, 
Werk en Inkomen is ondergebracht bij de heer Rebel. Onderwijs bij mevrouw Verbeek. Zorg en 
Jeugdzorg bij de heer Hoelscher en Sport bij de heer Boom. Bij jeugd en gezin speelt bijvoorbeeld 
onderwijs een belangrijke rol, maar ook aspecten als inkomen en de woonsituatie. Sportcoaches 
hebben raakvlakken met drie portefeuilles. De CU adviseert om na een half jaar de 
portefeuilleverdeling te evalueren. 
In het programma laat de coalitie nadrukkelijk ruimte voor samenspel met partijen die niet tot de 
coalitie behoren. De CU zal met GL invulling geven aan deze oproep. Dit heeft geresulteerd in een lijst 
van zeventien punten. Door middel van een motie krijgt het nieuwe college de opdracht om de 
punten af te wegen en bij de behandeling van de Voorjaarsnota 2018 te laten weten of het de 
punten gaat uitvoeren. De raadsleden ontvangen de motie digitaal. De heer Doorn stelt voor om na 
de eerste termijn kort te schorsen, zodat iedereen de stukken tot zich kan nemen. 
De CU zal de coalitie kritisch volgen en op een constructieve manier oppositie voeren. 
 
Mevrouw Prins (VVD) verzoekt de heer Doorn haar schriftelijk de vragen te sturen, zodat zij ervoor 
kan zorgen dat ze worden beantwoord. In reactie op zijn betoog over de foto en de titel stelt ze dat 
de coalitie over de inhoud gaat. 
 
De heer Doorn (CU) meent dat vitaal en verbindend is gebruikt omdat dit een bedoeling heeft. Voor 
de CU gaat het niet alleen om de vorm, maar omdat de titel en foto iets zeggen, zou hij deze willen 
verbeteren. 
 
De heer Bource (SGP) mist zaken als visie, ambitie en concrete punten in het akkoord. Er is meer 
sprake van een inspanningsverplichting dan van een resultaatsverplichting. Bij de 
schuldhulpverlening worden de schuldhulpmaatjes genoemd, maar blijft de gemeente deze 
financieel ondersteunen? De SGP onderschrijft de plannen met betrekking tot duurzaamheid, maar 
zou wel graag wat meer duiding hebben. Het is goed om het aantal boa’s uit te breiden. Hierbij zou 
ook gekeken moeten worden naar hun vervoersmiddelen. Wat wordt bedoeld met de herverdeling 
van taken van de wijkagent en de boa, en de aanpassing van de bevoegdheden en de uitrusting van 
de boa’s? Op welke manier en met welk doel zouden surveillance-drones ingezet moeten worden? 
3D-aangiftes kunnen waardevol zijn, maar tegelijkertijd heeft de SGP nog wel bedenkingen bij het 
beperken van de openstelling van het politiebureau. Met betrekking tot het realiseren van voldoende 
woningen wacht de SGP de concrete plannen af, maar is nog wel benieuwd hoe de coalitie het 
scheefwonen gaat aanpakken. Nieuwe initiatieven op het gebied van wonen en zorg worden met een 
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positieve grondhouding beoordeeld. In dit kader stelt de heer Bource een thuishuis voor. De 
uitnodiging om samen te werken, neemt de SGP graag aan. Ook spreker is het opgevallen dat er veel 
PM-posten zijn opgenomen. Wanneer komt de coalitie met voorstellen voor de invulling van deze 
posten? De heer Bource sluit zich wat betreft de portefeuilleverdeling aan bij de opmerkingen van de 
CU omdat integraliteit belangrijk is. Er staat veel in het programma over onderzoeken, maar er zijn 
minder toezeggingen. Voor het BNI-terrein wordt vooral gesproken over culturele en informatieve 
invulling met horeca. Kunnen ondernemers hier ook terecht? Is een foodmarket bijvoorbeeld een 
detailhandel? De heer Bource is benieuwd naar de mogelijkheden voor groeiende ondernemers in 
Huizen. Wat de SGP betreft krijgen bewoners inzake participatie uitdagingsrecht. De commissie die in 
de afgelopen periode in het leven was geroepen om de regeldruk te verminderen, heeft niet heel 
veel succes gehad en de vraag is of het zinvol is om deze te handhaven. 
De zondagsopenstelling voor winkels vindt de SGP een pijnlijke vernieuwing, omdat hierdoor de 
zondag minder een rustdag is. Van deze maatregel zullen met name kleine ondernemers nadeel 
ondervinden. Hoewel het winkeliers vrij staat om te openen, kunnen ze zich vanuit 
concurrentieoogpunt gedwongen voelen om open te gaan om geen omzet te verliezen. Waarom is er 
niet eerst een breed draagvlakonderzoek gedaan? 
De SGP zal de plannen met een positieve grondhouding tegemoetzien. Het college, de raad en de 
ambtenaren wordt veel wijsheid toegewenst bij de uitvoering van de plannen en voorstellen. 
 
Mevrouw Prins (VVD) stelt voor om gezien de hoeveelheid vragen en de beschikbare tijd deze 
schriftelijk te laten beantwoorden door het nieuwe college. 
 
De voorzitter onderschrijft dit idee en hij wijst er bovendien op dat alle voorstellen nog terugkomen 
in de commissies en in de raad. 
 
De heer Hoelscher (PvdA) sluit zich aan bij dit voorstel. Hij meent dat het akkoord op hoofdlijnen 
invulling geeft aan dualisme: de raad stelt de kaders en vervolgens gaat het college aan de slag met 
voorstellen en de financiering, vervolgens komt het terug naar de raad die uiteindelijk een besluit 
neemt. Het verbaast hem dat de reacties vanavond zeer gedetailleerd zijn. 
 
De heer Doorn (CU) meent dat de bijdrage van de CU ook op hoofdlijnen is. Bovendien staan er ook 
details in het akkoord. In voorbereiding op deze vergadering heeft hij van de griffier begrepen dat het 
college geen rol speelt in de discussie over politieke afwegingen. Hij begrijpt het voorstel van 
mevrouw Prins omdat het vier jaar geleden ook zo is gegaan. Aan de andere kant is het een politieke 
discussie over de afwegingen die zijn gemaakt bij het tot stand komen van het programma. 
 
De voorzitter deelt mee dat de raad wel antwoord krijgt van de informateur en van de 
fractievoorzitters op opmerkingen over de hoofdlijnen van het akkoord. Het voorstel is om een 
aantal vragen later te laten beantwoorden, omdat deze op dit moment moeilijk te beantwoorden zijn 
of heel detaillistisch zijn. De volgorde die hij voorstelt is: een korte schorsing, waarna de heer Ormel 
en de fractievoorzitters van de coalitiepartijen vragen beantwoorden, waarna er een tweede termijn 
voor de raad is. Hij concludeert dat de raad hiermee akkoord is en hij schorst de vergadering voor 
een korte pauze. 
 
De voorzitter heropent de vergadering en geeft de heer Ormel het woord. 
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De heer Ormel reageert op de opmerkingen op de foto en de titel van het akkoord. Deze zijn bedoeld 
om iets uit te stralen van chemie en vertrouwen met elkaar, waardoor gezamenlijk een reis kan 
worden gemaakt. Hij kan en wil geen andere wethoudersnamen noemen. In reactie op mevrouw 
Rebel stelt hij dat het op een na grootste mandaat van de kiezer rechten geeft, maar ook 
verplichtingen schept. In dit kader meent hij dat zij het de onderhandelaars wel wat lastiger had 
mogen maken. Behalve dat er niet is gevraagd om behandeling in de openbaarheid, zijn er ook 
nauwelijks succesvolle voorbeelden van een dergelijke aanpak. De reden hiervoor is dat partijen hun 
kaarten niet op tafel leggen in de openbaarheid. Wel wordt publiekelijk verantwoording afgelegd 
over de gemaakte keuzes en dat wordt hier ook gedaan. Bij de installatie van de nieuwe raad lag een 
advies over hoe verder te gaan in de onderhandelingen, waarop gereflecteerd kon worden. Hiervan 
heeft Dorpsbelangen Huizen geen gebruik gemaakt. 
 
Mevrouw Prins (VVD) licht toe dat de open formulering van het programma tot doel had ruimte te 
creëren, om er in samenspraak met andere partijen en in participatie met de burgers een breed 
gedragen invulling aan te kunnen geven. Op dit moment zal op drie punten worden ingegaan. De 
financiële paragraaf waar de heer Rebel een reactie op zal geven. Mevrouw Van Werven zal kort 
ingaan op cultuur. De heer Hoelscher zal het onderwerp participatie kort toelichten. 
 
De heer Rebel (CDA) vat samen dat partijen stellen dat er veel ambitie in het coalitieprogramma zit, 
maar dat de middelen hiervoor nog niet zijn gereserveerd. Ook hebben partijen geïnformeerd naar 
een visie op de reserves. Naar aanleiding van dit laatste noemt hij de motie Bource, waarin een groot 
deel van de reserves al is vastgelegd. Deze motie blijft vanzelfsprekend van kracht en is staand 
beleid. Het ontbreken van een dekking komt doordat een groot aantal ambities uit het 
collegeprogramma nog uitgewerkt moet worden. Voor de begroting geldt dat er een meerjarig 
sluitend perspectief moet zijn. Per jaar wordt bekeken hoeveel ruimte de begroting biedt om de 
ambities uit het collegeprogramma waar te maken. Als er een tekort zou zijn in het meerjarig 
perspectief, dan kan oud beleid door nieuw beleid worden vervangen of de reserves kunnen worden 
ingezet. 
 
Mevrouw Van Werven (D66) memoreert dat bij de cultuurnota is aangegeven dat deze moet worden 
geactualiseerd. De raadsfracties van de collegepartijen vinden het belangrijk om de cultuurnota in 
gezamenlijkheid te actualiseren. In de volgende raad zal een voorstel worden gepresenteerd om een 
raadspodium te organiseren. Het is nadrukkelijk de bedoeling om zowel de hele raad als betrokken 
partijen uit te nodigen om hieraan deel te nemen. Aan de hand hiervan zal worden bepaald hoe de 
cultuurnota zal worden geactualiseerd. 
 
De heer Hoelscher (PvdA) stelt dat voor burgerparticipatie geldt dat bij de burger wordt begonnen.  
In het collegeprogramma is concreet de participatieladder opgenomen, wat inhoudt dat bij elk 
raadsvoorstel ook wordt aangegeven hoe de inspraak wordt geregeld en wat burgers kunnen 
verwachten. Het idee is om het gesprek over participatie breed in te steken en niet van tevoren 
voorstellen vanuit het bestuur richting gemeente te sturen. Er is gevraagd hoe jeugdhulp eruit gaat 
zien. Deze vraag is moeilijk te beantwoorden omdat is afgesproken dat de bestaande systematiek 
wordt gehandhaafd en dit betekent dat er vraaggericht wordt gewerkt. Het is wel de bedoeling om 
veel meer te communiceren om onderbenutting van regelingen te voorkomen en om mensen te 
helpen het juiste loket te vinden. 
Richting mevrouw Rebel zegt spreker dat er vanuit de PvdA slechts één kandidaat-wethouder was. 
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Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) waardeert deze openheid zeer. 
 
De heer Doorn (CU) memoreert dat de CU twee voorstellen heeft ingediend. Hij zou het waarderen 
als hier een reactie op komt, zodat duidelijk wordt of er wat zal worden gedaan met de genoemde 
punten. 
 
De heer Rebel (CDA) reageert op de titel van de motie Samenspel die bij hem samen optrekken 
oproept. Vanuit deze redenering zou hij meer denken aan een amendement. 
 
De heer Doorn (CU) stelt dat de heer Rebel de terechte conclusie heeft getrokken dat het een motie 
is en geen amendement. Het gaat om het coalitieprogramma dat is opgesteld door de 
coalitiepartijen. De CU wil op een constructieve manier oppositie voeren. Een goed voorstel zal 
worden gesteund, maar de CU zal het coalitieprogramma niet steunen en er wordt met een motie 
gevraagd of de ingelegde punten door het college behandeld kunnen worden. 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) zegt dat de vragen van Leefbaar Huizen slechts een 
verduidelijkende reden hebben. Hij heeft ook begrepen dat de vier zittende partijen in de loop van 
de periode met voorstellen zullen komen en hij wil ze ook graag die ruimte en tijd geven, zoals ook 
de andere partijen de tijd krijgen om mee te denken over de processen. 
 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) hoort de coalitiepartijen vanavond veel stelliger spreken 
dan in de tekst van het programma staat. Hiervoor noemt zij de voorbeelden bouwen in het groen en 
de fusie. Verder is zij benieuwd welke woningbouw de coalitie voor ogen heeft in de Silverdome. De 
grond is door de gemeente in erfpacht gegeven, maar het gebouw zelf niet. 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) wil eerst een voorstel afwachten en vervolgens besluit de raad. 
 
De voorzitter vat het “ludieke” amendement van de CU samen: de heer Doorn stelt voor om de foto 
van het coalitieprogramma te vervangen door een foto met veel vitaliteit en minder verbinding, of 
door een foto met veel verbinding en minder vitaliteit. 
 
De heer Doorn (CU) zegt dat het wel een serieus voorstel was omdat de uitstraling belangrijk is. Hij 
wil het graag in stemming brengen. 
 
De voorzitter stelt dat het om een advies aan een coalitie gaat die uiteindelijk zelf beslist over een 
foto op een voorpagina.  
 
De heer Rebel (CDA) komt nog even terug op de motie en concludeert dat het Samenspel toch lastig 
is, omdat de heer Doorn het voorstel van de coalitie niet steunt, maar wel vraagt om zijn eigen 
voorstel te steunen. Hij stelt voor om de motie in te trekken en bijvoorbeeld bij de voorjaarsnota op 
de inhoudelijke punten in te gaan. 
 
De heer Doorn (CU) verzoekt in dat geval om een korte schorsing om met GL te overleggen. 
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De heer Hoelscher (PvdA) wijst erop dat bij de voorjaarsnota de piketpalen worden geplaatst voor de 
begroting 2019. Dit soort voorstellen hoort wat hem betreft daar thuis. 
 
De heer Doorn (CU) zegt dat er niet op dit moment wordt besloten over de punten die erin staan, ze 
worden meegegeven als aanvullend op het coalitieprogramma. Omdat dit vanavond wordt 
behandeld, is dit ook het moment om deze aanvullend mee te geven. 
 
De voorzitter concludeert dat zowel het amendement als de motie in stemming gebracht wordt. 
 
De voorzitter vat samen dat het mondelinge amendement van de CU inhoudt dat de coalitie wordt 
geadviseerd om een keus te maken uit twee foto’s die door de CU zijn getoond. 
 
Het amendement wordt verworpen met de stemmen van SGP en de CU tegen. 
 
De voorzitter geeft de heer Lekkerkerker het woord voor een stemverklaring met betrekking tot het 
coalitieakkoord. 
 
De heer Lekkerkerker (D66) zal instemmen met het collegeprogramma, maar hij maakt een 
voorbehoud voor paragraaf 3.1.1. Op 2 november jl. is in de raad een motie aangenomen om een 
eenvoudige inventarisatie van de verschillende opties met betrekking tot het BNI-terrein te maken 
en een globale inschatting te doen over de haalbaarheid. De genoemde paragraaf staat een open 
inventarisatie in de weg en bovendien wordt geen rekening gehouden met de transformatie van 
detail en retail die zich sinds een aantal jaar ontwikkelt. Hij pleit ervoor om plannen zonder 
vooroordeel te behandelen en ze op hun merites te beoordelen. 
 
De heer Bource (SGP) zal tegen het collegeakkoord stemmen vanwege de stappen in de richting van 
winkelopenstelling op zondag. 
 
De voorzitter brengt het voorstel voor het coalitieakkoord 2018-2022 in stemming. 
 
Het coalitieakkoord wordt met de stemmen van Dorpsbelangen Huizen, GroenLinks, ChristenUnie en 
SGP tegen, aangenomen. 
 
De voorzitter brengt vervolgens de motie Samenspel van de CU en GL in stemming. 
 
Motie Samenspel 
 
De gemeenteraad van Huizen, 
in vergadering bijeen op 4 juni 2018,  
gelet op het bepaalde in artikel 44 van het reglement van orde voor de vergaderingen en overige 
werkzaamheden van de raad; 
gelezen het coalitieakkoord 2018-2022 ‘Vitaal en Verbindend’  
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overwegende dat: 
• VVD, D66, PvdA en CDA samen het coalitieakkoord 'Vitaal en verbindend' hebben gesloten; 
• de coalitie open staat voor samenspel binnen de gehele raad, dus ook met de partijen die niet 

deelnemen in de coalitie; 
• de coalitie in het coalitieakkoord alle fracties nadrukkelijk uitnodigt om mede invulling te geven 

aan het samenspel tussen gemeenteraad en college; 
• de voorstellen in de bijlage van deze motie op basis van de verkiezingsprogramma's op een 

meerderheid moeten kunnen rekenen, dan wel niet worden uitgesloten; 
• deze voorstellen niet worden uitgesloten in het coalitieakkoord; 
• de genoemde voorstellen een inhoudelijke reactie vergen van het college;  
 
verzoekt het college (in nieuwe samenstelling): 
• bij het behandelen van de voorjaarsnota 2018 inhoudelijk te reageren op de voorstellen in de 

bijlage van deze motie; 
• daarbij per voorstel aan te geven hoe en wanneer het college het betreffende voorstel wil 

uitvoeren, of toe te lichten waarom zij het voorstel niet overneemt; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
ChristenUnie – W. Doorn 
GroenLinks - K. Rienstra 
 
De motie wordt verworpen met de stemmen van de CU en GL voor. 
 
12. Benoeming wethouders 
De voorzitter verzoekt de nieuw te benoemen wethouders naar voren te komen: de heer Boom, de 
heer Rebel, mevrouw Verbeek en de heer Hoelscher. De commissie tot onderzoek van de 
geloofsbrieven bestaat uit de leden Van Klink, Gencer en de voorzitter mevrouw Terlouw die verslag 
doet. 
 
Mevrouw Terlouw deelt mee dat de commissie op basis van haar onderzoek heeft vastgesteld dat de 
overgelegde bescheiden van de vier kandidaat-wethouders in orde zijn bevonden en dat zij voldoen 
aan alle in de gemeentewet gestelde eisen aan het wethouderschap. Derhalve zijn er geen beletselen 
voor de benoeming door de raad van de vier kandidaat-wethouders. 
 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) verzoekt om een schriftelijke stemming. 
 
De voorzitter licht het proces van de schriftelijke stemming toe en stelt voor dat de commissie tot 
onderzoek van de geloofsbrieven ook dit proces begeleidt. De raad stemt hiermee in. De vergadering 
wordt hiertoe kort geschorst. 
 
De voorzitter heropent de vergadering en deelt de uitslag van de stemming mee. In totaal zijn er 
26 stemmen uitgebracht: 
R.G. Boom (VVD): 26 stemmen voor; 
G. Rebel (CDA): 23 stemmen voor en 3 stemmen tegen; 
mw. M.L.C. Verbeek (D66): 23 stemmen voor en 3 tegen; 
M.W. Hoelscher (PvdA): 26 stemmen voor. 
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De voorzitter gaat over tot installatie. De heer Rebel legt de eed af, de overige leden van het college 
leggen de belofte af. De voorzitter feliciteert de nieuwe collegeleden en overhandigt ze een bos 
bloemen. 
 
13. Installatie raadsleden 
De voorzitter deelt mee dat de volgende raadsleden worden geïnstalleerd in de raad: de heer 
Holtslag (opvolger van de heer Boom, de heer Schröder (opvolger van mevrouw Verbeek) en de heer 
Van der Pas (opvolger van de heer Hoelscher). 
 
Mevrouw Terlouw deelt als voorzitter van de commissie tot onderzoek van de geloofsbrieven mee 
dat de geloofsbrieven en de verdere bij de Kieswet gevorderde stukken van de te benoemen 
raadsleden Holtslag, Schröder en Van der Pas zijn onderzocht. De commissie heeft op basis van haar 
onderzoek vastgesteld dat de overgelegde bescheiden in orde zijn bevonden en dat alle leden 
voldoen aan alle gestelde eisen voor het raadslidmaatschap. De commissie adviseert daarom om de 
leden toe te laten. 
 
De voorzitter concludeert dat de raad dit advies overneemt. Hij verzoekt de drie heren naar voren te 
komen en gaat over tot beëdiging. De heer Holtslag legt de eed af, de andere heren leggen de belofte 
af. De voorzitter feliciteert de nieuwe raadsleden en overhandigt ze een bos bloemen. 
 
14. Benoeming personen in diverse functies 
De voorzitter concludeert dat het voorstel zonder beraadslaging wordt aangenomen. 
 
15. Afscheid wethouders Bakker, Verhage en Pas 
De voorzitter nodigt de wethouders Bakker, Verhage en Pas uit om bij hem aan de tafel te komen 
zitten en spreekt zelf als eerste de wethouders toe. 
 
In de tien weken dat hij met de vertrekkende wethouders heeft mogen werken, is hem opgevallen 
hoe bevlogen en betrokken zij zijn. Mevrouw Bakker had al eerder aangegeven na drie periodes niet 
verder te willen gaan als wethouder. De andere wethouders hadden dit nog wel gewild. Toen na de 
verkiezingen bleek dat de samenstelling van het college zou wijzigen, heeft de voorzitter hier in de 
werklust niets van kunnen merken. 
 
Marianne Verhage was de afgelopen periode wethouder voor onder meer Jeugdzorg, Onderwijs, 
Sport en Wonen. Van 1994 tot 1998 is zij raadslid geweest voor de CU en heeft toen aangegeven 
alleen wethouder te willen worden voor portefeuilles die haar na aan het hart lagen. Bij haar start in 
2012 kwamen de voorbereidingen van de decentralisaties in een versnelling. Zij heeft dit opgepakt 
door haar eigen koers te varen en aan de slag te gaan. Marianne Verhage wordt geroemd als de 
meest digitaal vaardige wethouder. Regionaal heeft zij de stuurgroep Wonen voorgezeten, was zij 
een stuwende kracht in de stuurgroep Jeugd en zat ze in de VNG-commissie Onderwijs, Cultuur en 
Sport. In een periode van vier jaar heeft zij de relatie jeugd en onderwijs vormgegeven en het 
jeugdveld versterkt. Op het gebied van sport heeft zij zich ingezet voor versterking van de positie en 
uitbreiding van de buurtsportcoaches. Behalve dat Marianne Verhage beschikt over bestuurlijke 
kwaliteiten is zij ook een attent gevoelsmens. Hij dankt haar voor alles wat zij heeft gedaan en heeft 
betekend voor Huizen. 
 
Gerrit Pas had als wethouder onder meer Natuur en Landschap, Duurzaamheid en Milieu, Verkeer en 
Vervoer, Kunst en Cultuur in zijn portefeuille. Voordat hij aantrad als wethouder in 2014 was hij 
raadslid voor GL en werkte hij als politicoloog bij het wetenschappelijk bureau van GL. Opvallend is 
zijn gedegenheid en grondige voorbereiding. Zijn vastberadenheid liet hij zien in zijn strijd voor een 
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forse afkoopsom door de gemeente Amsterdam en de provincie Noord-Holland bij uittreding uit het 
Goois natuurreservaat. Zijn vasthoudendheid in de HOV-discussie heeft tot substantiële wijziging in 
het aanvankelijk starre provinciale standpunt geleid. Gerrit Pas is erg van de inhoud en het moet wel 
eens moeilijk zijn geweest dat de lokale politiek niet altijd zo inhoudelijk was als hij gewenst zou 
hebben. Zijn persoonlijke betrokkenheid bij zijn portefeuille en de gemeente was groot. Zijn inzet 
met betrekking tot duurzaamheid heeft tot goede resultaten geleid. Ondanks zijn betrokkenheid bij 
zijn werk ligt zijn aandacht op dit moment bij zijn vrouw die herstellende is van een zware 
stamceltransplantatie en die sinds vorige week aan de beterende hand lijkt te zijn. Het college, de 
raad en de organisatie leven met Gerrit en zijn vrouw mee en de voorzitter dankt hem voor wat hij 
als wethouder en raadslid heeft gedaan en heeft betekend voor Huizen. 
 
Janny Bakker is van 2006 tot 2018 wethouder geweest en zij was daarvoor vier jaar raadslid. In de 
laatste periode had ze Sociaal Domein, Dierenwelzijn, Financieel, Personeel en Organisatie in haar 
portefeuille. Voor haar wethouderschap is ze na haar carrière als verpleegkundige en na een 
managementfunctie in de gezondheidszorg directeur geworden van de Nierstichting Nederland. 
Daarnaast deed zij een studie Rechten en Bestuurskunde. Het schijnt dat zij ten tijde van haar 
raadslidmaatschap al wilde meebesturen en enige ongedurigheid uitstraalde. In de twaalf jaar dat zij 
wethouder is geweest heeft zij een behoorlijke stempel gedrukt op Huizen. De periode 2006-2010 
werd gekenmerkt door haar visie op zorg en ondersteuning. Het zorgloket op het gemeentehuis werd 
opgeheven en de beleidsmatige basis werd gelegd voor de komende twaalf jaar. Hiervan heeft 
Huizen nog altijd profijt en onderscheidt het zich van het land. In de tweede periode is het 
fundament voor het Sociaal Domein in de regio gelegd. 2014-2018 stond in het teken van de 
decentralisaties op het Sociaal Domein. Janny Bakker heeft altijd geprobeerd met creativiteit en een 
beetje geven en nemen haar lijn vast te houden. Haar interventies zijn snel en doelgericht. Behalve 
lokaal is ze ook regionaal en landelijk actief, onder meer in de VNG-commissie Gezondheid en 
Welzijn. De rode draad is altijd goede zorg en ondersteuning voor inwoners geweest. Naast alle 
verdiensten op het gebied van Sociaal Domein was Janny Bakker ook een uitstekende wethouder van 
Financiën. Ook privé kent de voorzitter haar als een hartelijke sociale vrouw en hij is onder de indruk 
van de grote hoeveelheid vrijwilligerswerk die zij heeft verricht. Bij het overhandigen van een 
koninklijke onderscheiding is het woord wethouder niet eens gevallen. De voorzitter wil haar enorm 
bedanken voor wat zij voor Huizen en de inwoners van Huizen heeft gedaan en heeft betekend. 
 
De heer Rebel (CDA) dankt mevrouw Verbeek voor haar werk tot nu toe en hij ziet uit naar een 
prettige samenwerking de komende jaren. 
 
Als afscheidscadeautjes is bij het uitgangspunt gelijke monniken gelijke kappen gedacht aan het 
Huizer nennetje en voor de gender balance is hier ook nog een Huizer mannetje bij gedaan. 
 
Vervolgens richt de heer Rebel zich tot de vertrekkende wethouders, te beginnen bij Gerrit Pas. 
Hoewel het HOV-dossier niet zichtbaar was voor inwoners, was de ledverlichting langs de wegen dit 
wel, evenals de maatregelen om de wateroverlast bij hevige regen tegen te gaan en de 
veelbesproken fietsstraat. Regionaal is hij aan de slag gegaan met kleine musea. Behalve dat zijn 
dossiers altijd tiptop in orde waren, had hij er ook een sterke mening over. Het Huizer nennetje past 
goed bij de portefeuille van Gerrit Pas: klederdracht als cultureel erfgoed in een nieuw jasje gestoken 
waardoor het weer kunst is. Voor zijn inzet in het college en daarmee voor de inwoners is Huizen 
hem veel dank verschuldigd. 
 
Voor Marianne Verhage hebben onderwijs en jeugd haar passie. Gezamenlijk zijn er het afgelopen 
jaar stappen gezet in het speelplaatsenbeleid, het integraal huisvestingsplan voor de scholen en de 
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verlichting van de buitensportvelden. De heer Rebel dankt haar hartelijk voor de samenwerking van 
de afgelopen jaren en de gezellige raadsdiners, en hij wenst haar veel succes. 
 
Janny Bakker neemt na zestien jaar afscheid van de Huizer politiek. Als wethouder is zij direct actief 
aan de slag gegaan met de digitale en de sociale media. De regelmatige blogs geven een aardig beeld 
van haar als wethouder en van de diversiteit van haar portefeuille. In mei 2006 schreef zij haar eerste 
blog waarin zij haar waardering uitspreekt voor het ambtelijk apparaat. Janny Bakker heeft het 
gerenoveerde zwembad zelf geopend met een “bommetje” en dit typeert haar als mens: niet te stijf, 
anders, creatief en leuk als de gelegenheid zich daarvoor leent. In 2013 spreekt zij haar ergernis uit 
over een uitzending van Nieuwsuur over de Huizer aanpak versus de Deventer aanpak met 
betrekking tot de Wmo. In 2015 wordt melding gemaakt van de nieuwbouwplannen voor de 
kinderboerderij, die in oktober 2017 wordt geopend. De belangrijkste klus van Janny Bakker is de 
inrichting van het Sociaal Domein, waarbij niet de regels maar de mensen centraal moesten staan. 
Op het boek wat hierover is gemaakt, mag zij trots zijn. Zij is twaalf jaar wethouder geweest van het 
CDA. Het Huizer nennetje is haar op het lijf geschreven omdat zij een echte Huizer is. De heer Rebel 
dankt haar voor haar tomeloze inzet voor de gemeente en de partij de afgelopen jaren en wenst haar 
veel succes toe. 
 
Mevrouw Lemmens (GL) herinnert zich dat Janny Bakker vlak voordat zij wethouder werd tegen haar 
zei dat de gemeente vraaggestuurd zou moeten gaan werken bij het Sociaal Domein. Het is mooi dat 
deze visie is doorgevoerd bij de gemeente Huizen. Om duidelijk te maken hoezeer spreekster Janny 
Bakker respecteert, verwijst ze naar een blog dat deze in april jl. heeft geschreven over een oproep 
van iemand uit de thuiszorg. Janny is benaderbaar, strijdbaar, sociaal, sterk, doelgericht en visionair 
en zal gemist worden. Mevrouw Lemmens wenst haar veel geluk in haar toekomst. 
 
Marianne Verhage stond in februari terecht in de top 50 van de beste bestuurders van Nederland. Zij 
was de meest betrokken en deskundige wethouder Onderwijs en Jeugd ooit. Zij heeft veel betekend 
in Huizen, in de regio en zelfs landelijk voor het welzijn van de jeugd. Mevrouw Lemmens dankt haar 
voor alles wat zij heeft gedaan en voor de mooie samenwerking de afgelopen jaren en wenst haar 
alle geluk in de komende jaren. 
 
Mevrouw Rienstra (GL) noemt Gerrit Pas een van de mannen die haar leven heeft veranderd. In 2016 
nam zij deel aan de Beeldenroute, een fietstocht langs alle beelden in Huizen. Dit was een droom van 
Gerrit die hij in samenwerking met het Huizer museum heeft gerealiseerd. Het liet zien welke rijke 
cultuur Huizen ook heeft en deze ontdekking is er mede de oorzaak van dat zij hier vandaag staat. 
Verder kan Gerrit worden getypeerd als strategisch samen, waardevol verzamelen en oprechte 
betrokkenheid. Doelen behalen staat voor hem op de eerste plaats en dat samen met het college en 
de ambtenaren. Bij alle onderwerpen in zijn portefeuille maakte hij ook deel uit van regionale, 
bovenlokale of provinciale verbanden. Al 24 jaar lang in de Huizer politiek heeft hij zorgvuldig 
dossiers over bepaalde onderwerpen opgebouwd. Ook heeft hij een ijzeren geheugen en werkt hij 
zeer gestructureerd. Zijn grote betrokkenheid maakt hem uniek. Als een persoonlijk voorbeeld 
hiervan noemt spreekster de ondersteuning die hij haar bood ter voorbereiding op haar rol als 
fractievoorzitter. Zij is hem dankbaar dat hij zijn enorme kennis en ervaring met haar heeft willen 
delen en wenst hem veel gezondheid, geluk en plezier. 
 
De heer Doorn (CU) spreekt als eerste Marlous Verbeek toe die de raad verlaat, maar verdergaat als 
wethouder. Hij feliciteert haar met het behaalde resultaat van het Keucheniusterrein. Zij is van 
oorsprong een diplomaat, wat zich manifesteert in het feit dat zij een verbindend persoon is die 
zoekt naar draagvlak. Deze kernkwaliteit hoopt hij de komende vier jaar nog vaak te zien. 
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De heer Doorn weet niet anders dan dat Janny Bakker in de politiek zit, hetzij als raadslid, hetzij als 
bestuurder. Zij is zowel bestuurlijk als politiek sensitief en kon zaken goed en breed toelichten. Zelfs 
op uitvoeringsniveau op de ministeries is haar naam bekend. Maar het meest opvallend is haar 
kwaliteit als mensenmens. Huizen neemt afscheid van een betrokken en bevlogen bestuurder en 
spreker dankt haar heel hartelijk voor wat zij voor deze raad heeft betekend en voor Huizen. 
 
Gerrit Pas wordt door de heer Doorn het geweten van de raad genoemd. Hoewel GL en de CU qua 
partijen ver uit elkaar liggen, vinden ze elkaar op het principe, waardoor er respect en begrip voor 
elkaar is. Het HOV-dossier is lange tijd bepalend geweest en heeft er zelfs toe geleid dat de integriteit 
van deze wethouder in twijfel werd getrokken. Toch heeft hij dit tot een goed einde weten te 
brengen. De heer Doorn dankt Gerrit Pas en wenst hem ook privé veel succes en hoopt elkaar 
nogmaals te zien. 
 
Toen de CU een beroep op Marianne Verhage deed, heeft zij dit voorgelegd aan God die de weg voor 
haar bepaalt. Eigenlijk had zij een beeld van wat zij met de CHE wilde doen, maar heeft zij als 
wethouder de portefeuille Jeugd, Zorg en Sport overgenomen, waarbij ze de ervaring bij de CHE goed 
kon gebruiken. De sportieve activiteiten werden wel zichtbaar door de vele foto’s, maar de transitie 
van de jeugdzorg waaraan ze zich met verve heeft gewijd is minder in beeld geweest. De heer Doorn 
dankt haar hartelijk namens de CU, de raad, maar stelt dat ook de Huizer bevolking veel aan 
Marianne heeft gehad. 
 
De heer Bource (SGP) wil niet herhalen wat er al eerder vanavond is gezegd en denkt dat er ook vast 
heel veel is vergeten. Hij kijkt terug op vier mooie jaren waarin goed met elkaar is samengewerkt.  
Hij heeft de wethouders als bijzonder toegewijd leren kennen. Er is veel gedaan voor Huizen en haar 
inwoners en het college heeft hierbij een geweldige rol gespeeld. Hiervoor wil hij de wethouders 
hartelijk danken. Hij wenst allen veel goeds voor de toekomst. Zolang zij in Huizen wonen, hoopt hij 
ze nog te spreken. 
 
Mevrouw Prins (VVD) wijst erop dat de bijdragen van Gerrit Pas als raadslid vaak meer waren dan 
een bijdrage. De VVD noemde het een hoorcollege. En ook als wethouder kwam er een college van 
een college. De VVD heeft altijd veel waardering gehad voor zijn inzet en zij noemt zijn 
wethouderschap een voorbeeld van inzet voor het wethouderschap. Zij wenst hem een heel mooie 
tijd waarin gezondheid voor hem en zijn vrouw het belangrijkst zijn. 
 
Met veel bewondering heeft mevrouw Prins de opkomst en optreden in het college en in de raad van 
Marianne Verhage gevolgd. Zij herinnert zich hoe in het begin alles uiterst zorgvuldig werd 
geformuleerd en gearticuleerd. Haar vakmanschap heeft een meerwaarde gegeven aan het college. 
Er is veel waardering voor haar bevlogenheid, inzet, kennis, betrokkenheid en collegialiteit. 
Spreekster wenst haar veel plezier met haar vrije tijd. 
 
Janny Bakker en mevrouw Prins traden allebei aan als raadslid in 2002. Hun eerste raadsvergadering 
werd ruw verstoord door de moord op Pim Fortuyn. Na vier jaar trad Janny aan als wethouder. Acht 
jaar lang is een mooi college gevormd met goede onderlinge verhoudingen. Mevrouw Prins sluit zich 
aan bij alle mooie woorden die al zijn uitgesproken. Zij belooft goed voor het Sociaal Domein te 
zorgen. In april heeft Janny volkomen terecht een koninklijke onderscheiding ontvangen voor al haar 
vrijwilligerswerk. Tot verbazing van mevrouw Prins heeft Janny ook nog de tijd gevonden om een 
proefschrift te schrijven. Zij spreekt haar grote dank uit namens de VVD en namens Huizen voor al 
het werk en wenst haar al het goede toe. 
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Mevrouw Van Werven (D66) wil de wethouders heel erg bedanken voor de goede samenwerking in 
alle jaren. Gerrit Pas, die Huizen zo goed op de kaart heeft gezet wat betreft HOV en duurzaamheid. 
Met Marianne Verhage heeft zij goed samengewerkt op het gebied van jeugdzorg, VVE en onderwijs. 
Spreekster is altijd onder de indruk geweest van het feit dat Marianne vanaf het begin precies wist 
waar het over ging en dat zij altijd bereid was om mee te denken en klaarstond. Met het vertrek van 
Janny Bakker is het de vraag hoe het verder moet zonder de levende databank aan Sociaal Domein. 
 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) stelt dat de naam van Gerrit Pas voorgoed verbonden zal zijn aan de 
“verledding” van de straatverlichting, de aanleg van de wadi’s in de waterbassins en de operatie 
Steenbreek. Zij wenst hem zijn welverdiende rust en tijd voor kunst, een goed boek en zijn familie. 
Marianne Verhage was voor mevrouw Leeuwin een nieuw gezicht toen deze vier jaar geleden 
aantrad als wethouder. Zij heeft zich bijzonder snel ingewerkt en zij werd hét gezicht van de zaken uit 
haar portefeuille. Haar passie en tomeloze inzet voor jongeren en dan met name voor hen die het 
wat moeilijker hebben. Met haar uitspraak “It takes a village to raise a child” heeft zij ervoor gezorgd 
dat Huizen met jeugdzorg goed op de kaart staat. Spreekster dankt haar hiervoor en wenst haar 
eindelijk tijd voor familie en hobby’s. 
Hanny Bakker heeft baanbrekend werk verricht op het gebied van Sociaal Domein door over te gaan 
naar vraaggericht werken, de decentralisaties zijn in goede banen geleid en maatwerk wordt 
toegepast. Huizen is voorloper op dit gebied in Nederland. Daarnaast is er diepe bewondering voor 
de tomeloze inzet en oneindige energie. De PvdA wenst haar veel succes bij haar verdere 
werkzaamheden en haar promotieonderzoek. Persoonlijk vindt mevrouw Leeuwin dat er best een 
Janny Bakkerpleintje in Huizen mag komen, met een maatwerkbankje. 
 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) heeft als oppositie menigmaal een aanval op een wethouder 
gedaan, maar deze wethouders pareerden elke aanval met kennis, inzet, moed en ook met een 
gezichtsuitdrukking. Bij dezen biedt hij zijn excuses aan voor deze aanvallen, maar hij waardeert 
Gerrit Pas als mens en als wethouder en hij wenst hem en zijn vrouw fijne jaren toe. 
Over Marianne Verhage is hem de afgelopen tijd vaak door mensen gezegd dat het college haar echt 
niet kwijt zou moeten. 
Janny Bakker heeft veel kennis die zij graag met iedereen deelde en de heer De Bruijn heeft hier veel 
van geleerd. 
Hij wenst alle drie de wethouders het allerbeste en hoopt dat ze van hun vrije tijd genieten. 
 
Mevrouw Verhage dankt de raad voor de gelegenheid om afscheid te nemen. Zij is geïnspireerd door 
een verhaal van Toon Tellegen over de mier die vertrekt en zij beschrijft haar lege kamer op deze 
toon. Hierna vervolgt zij haar betoog over de afgelopen periode. Zij is dankbaar voor het vertrouwen 
van de SGP en de CU om deze partijen in het college te vertegenwoordigen. Met haar portefeuilles 
Jeugd, Onderwijs, Sport, Wonen en Facilitair heeft zij haar bijdrage mogen leveren voor Huizen, de 
regio en ook vaak op landelijk niveau. Sociale veiligheid is daarin een van de kernpunten geweest. 
Het Oranjehuis in Almere voor mensen met problemen door huiselijk geweld heeft zij mede mogen 
openen. Scholen en sportclubs zijn bevraagd en op meldingen is adequaat gereageerd. Het komt nu 
aan op het onderhouden van deze veiligheid. Wellicht zal mevrouw Verhage ooit een boek schrijven 
over de thema’s die zij in haar portefeuille is tegengekomen zoals integraal werken voor de inwoner, 
ouders worden, maar partners blijven, voorschoolse opvang stelt spelen en ontwikkelen centraal, de 
gezonde raad doet goed volgen omdat het een goed voorbeeld is en tot slot: communicatie in alles. 
Mevrouw Verhage sluit af met het bedanken van haar man, de inwoners van Huizen, 
vertegenwoordigers van organisaties, verenigingen, instellingen, de bodes, de interieurverzorgers, de 
catering, de ambtenaren, de raad, de griffie, de gemeentesecretaris, haar collega's, de ambtenaren 
en collega's van de regio, het secretariaat en de burgemeester. Zij wenst het nieuwe college alle 
goeds. 
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De heer Pas werd in 2014 onverwacht wethouder en hij vertrekt nu ook weer onverwacht. In de 
politiek gaat het om de macht en om hoe deze macht wordt gebruikt. GL gebruikt deze om bakens te 
verzetten en niet om alles bij het oude te laten. Het college heeft iets van een reizend circus en 
wordt door de heer Pas bestuurlijke spaghetti genoemd met zeer vele overleggen en stukken. Het 
overleg is echter bijna onvermijdelijk, zeker als een gemeente afhankelijk is van andere gemeenten 
en andere partijen en als je doelen wilt realiseren. De heer Pas kijkt terug op een prachtige 
collegeperiode. In de regio - waar de meters worden gemaakt - is het gelukt om alle gemeenten en 
partijen in één richting te laten kijken. Hij is er trots op dat het coalitieakkoord stelt dat de regionale 
energiestrategie tot stand is gekomen met actieve sturing van de gemeente Huizen. Aardgasloos 
bouwen is een belangrijk punt geweest in het coalitieoverleg, maar dit is ook wettelijk bepaald vanaf 
1 juli a.s. Hij wijst erop dat klimaatveranderingen de gezondheid van mensen zal gaan raken. De 
aanpak van Huizen blijft niet onopgemerkt. De tijd van groen als decoratie van de openbare ruimte is 
voorbij en vergroening betekent bovendien een verbetering van de leefbaarheid in de minst 
lommerrijke buurten van Huizen. Huizen heeft prachtige kunstwerken en monumenten en de heer 
Pas heeft zich ervoor ingezet om deze te laten zien. Als raadslid heeft hij altijd gepleit voor meer 
culturele samenwerking in de regio, om het potentieel in de regio beter te benutten en meer met 
elkaar te verbinden en te versterken, om daarmee de regio aantrekkelijker te maken. In het 
coalitieakkoord staat dat een lightrailverbinding met Hilversum prioriteit krijgt. Het is de heer Pas 
opgevallen dat raadsleden vaak geen idee hebben van achterliggende problematiek. Bij het vorige 
coalitieakkoord werd gesteld dat het een Bijbel met een groen blaadje was en werd het ook wel de 
Huizer variant van de Staphorster variant genoemd. Als atheïst heeft hij geen last gehad van de Bijbel 
en het blaadje is uitgegroeid tot een stevig milieubeleid. Het was een gun-college waarin de 
verhoudingen onderling goed waren, met respect voor elkaars achtergrond, waar problemen met 
elkaar werden besproken. Hij gunt dit ook het nieuwe college. De heer Pas dankt iedereen die een 
bijdrage heeft geleverd aan het verzetten van de bakens: de fractie van GL, de oude coalitiefracties, 
de gemeenteraad, de bodes, het secretariaat, de catering, de beleidsmedewerkers en de 
medewerkers van de buitendienst. Zijn opvolgers geeft hij mee om deze mensen te koesteren.  
Hij wenst de gemeenteraad veel wijsheid en zijn opvolgers heel veel ambitie en succes. 
 
Mevrouw Bakker is geroerd door de mooie woorden van de voorzitter en van anderen. Zij gaat aan 
de hand van foto’s in op een paar hoogte- en dieptepunten. Zij is geboren in Huizen en is binnen het 
dorp een aantal keer verhuisd. Het honkvaste aan Huizen heeft zij gecompenseerd met veel reizen. 
Haar ouders hebben haar oprecht geloofsvertrouwen bijgebracht en dit is de rode draad in haar 
leven geworden. Haar keuze voor het CDA is voortgekomen uit het belang dat zij hecht aan een 
bepaalde manier van omgaan met mensen. Als vrijwilliger is zij betrokken geweest bij dakloze 
vluchtelingen en op deze manier is zij in de lokale politiek beland. In 2002 is zij – samen met drie 
andere CDA’ers – toegetreden tot de gemeenteraad met allen als kernwaarde het naar elkaar 
omzien. In 2004 is zij fractievoorzitter geworden en vanaf 2006 is zij wethouder geweest. Wat haar 
uit de begintijd is bijgebleven, is dat de drie nieuwe wethouders een enorm team vormden. Uit deze 
periode verhaalt zij een paar anekdotes. Zij heeft toen geleerd wat zij nu als eerste tip meegeeft: je 
nooit laten vertellen dat je er niet over gaat en bereid zijn om maatregelen te treffen die misschien 
onconventioneel zijn, maar verdedigbaar zijn in het belang van de inwoners. Haar tweede raad is: 
koester de regionale samenwerking. Als tip aan het nieuw college waarschuwt zij ervoor om 
voorzichtig te zijn met toezeggingen aan de raad. Een andere tip is om niet te proberen de 
samenleving te sturen, maar om vooral ruimte te geven aan kostbare initiatieven uit de samenleving. 
Verder moet niet alleen worden gewaakt voor bureaucratie, maar ook voor doorgeschoten eisen van 
controle en verantwoording. De afgelopen vier jaar is zowel het Sociaal Domein als de 
organisatiestructuur ingrijpend veranderd. Ook kan een gezonde financiële positie van Huizen 
worden overgedragen. 
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Naast hoogtepunten noemt zij als dieptepunten het overlijden en vertrek van een aantal mensen. 
Mevrouw Bakker pleit ervoor om dankbaar te zijn en dit ook te benoemen. Zij dankt mevrouw 
Verbeek die vier jaar geleden vertrouwen in haar had. Er is een mooi college gevormd en hiervoor 
dankt zij ook mevrouw Verhage en de heer Pas. Verder dankt zij haar secretariaat, de CDA-fractie, 
een aantal mensen uit de organisatie, uit de regio en haar familie. Zij draagt haar werk vol 
vertrouwen over aan het nieuwe college. 
 
16. Afscheid raadsleden 
De voorzitter deelt mee dat Kees de Kok en Bert Rebel ter gelegenheid van hun meer dan twaalf jaar 
raadslidmaatschap worden benoemd tot lid in de orde van Oranje Nassau. Maarten Hoelscher neemt 
afscheid als raadslid, hij is zojuist beëdigd als wethouder en hij krijgt ook een koninklijke 
onderscheiding. 
Het raadslidmaatschap is hem met de paplepel ingegoten – zijn moeder was raadslid in Bussum – en 
vanaf 2006 is hij zelf actief als raadslid, negen jaar als fractievoorzitter en vier jaar voorzitter van de 
commissie Sociaal Domein. Hij heeft een enorme feitenkennis en ijzeren geheugen. Vanaf heden gaat 
hij verder als wethouder en hij wordt bedankt voor wat hij tot nu toe als politicus voor Huizen heeft 
betekend. 
 
De voorzitter speldt de lintjes die bij deze onderscheiding horen op. 
 
Mevrouw Leeuwin (PvdA) bevestigt het beeld dat de voorzitter heeft geschetst over Maarten 
Hoelscher en de politiek met de paplepel ingegoten krijgen. Hij is fan van praktijkgerichte PvdA’ers 
zoals Jan Schaefer en Ien Dales. Niet alleen de inhoud vindt hij interessant, ook geniet hij van het 
politieke spel en dit beheerst hij. Verder heeft hij een uitstekende dossierkennis, een perfecte 
politieke radar en maakt hij scherpe analyses. In 2006 is hij gelijk met spreekster begonnen in de 
gemeenteraad en na een paar jaar werd hij voorzitter. De belangstelling lag aanvankelijk vooral in 
het Fysieke Domein, maar de laatste jaren maakt hij zich zeer druk om kinderen in armoede. Deze 
periode is ook privé zeer turbulent geweest voor Maarten. Zijn humor, smakelijke verhalen, kennis 
en goede geheugen als fractievoorzitter zullen zeker worden gemist, maar gelukkig blijft hij dichtbij 
en bereikbaar. Spreekster wenst hem het allerbeste en hoopt dat hij zijn eigen stijl zal behouden en 
veel mooie dingen zal bereiken voor de jeugd van Huizen en voor de minderbedeelden. 
 
Mevrouw Lemmens (GL) feliciteert de drie onderscheiden raadsleden. Zij vindt dat de lintjes verdiend 
zijn omdat allen zeer actief zijn geweest. Zij feliciteert Maarten Hoelscher ook als nieuwe wethouder. 
 
Mevrouw Van Werven (D66) dankt de heren Rebel en Hoelscher voor hun goede raad en ziet ze weer 
terug in het college. De heer De Kok zal zij erg gaan missen en zij hoopt hem vaker terug te zien. 
 
De heer Doorn (CU) feliciteert de drie heren met hun terechte en verdiende onderscheiding. Hij zal 
de debatten met de heer Hoelscher missen, maar hij zal hem straks in de commissie – waar hij de 
heer Hoelscher als voorzitter opvolgt – als wethouder verwelkomen. Van de heer Rebel heeft hij in 
de laatste raad al afscheid genomen. De heer De Kok was van de Paarse Krokodil en vasthoudend. 
Hiervoor dankt spreker hem hartelijk. 
 
De heer De Kok wil iedereen bedanken voor de goede samenwerking de afgelopen twaalf jaar. Hij 
vond het een genoegen om lid te zijn van deze raad. Zijn tip is om het college vooral lastig te vallen 
met goede, stevige vragen. 
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De heer Rebel (CDA) dankt de voorzitter voor het uitreiken van de onderscheiding en vraagt hem zijn 
dank aan de Koning door te geven. Hij hoopt samen met de raad te werken aan een goed bestuur in 
Huizen voor het welzijn van de inwoners. 
 
De heer Hoelscher wil vooral zijn ouders bedanken die hem in zijn opvoeding interesse voor politiek, 
kunst, cultuur en vooral voor de medemens hebben meegebracht. Hij dankt zijn familie die het hem 
altijd heeft gegund om met de politiek bezig te zijn. Na twaalf jaar gaat hij een heel andere rol 
tegemoet, maar hij heeft er vertrouwen in en ziet ernaar uit. Hij dankt het college voor het werk dat 
het heeft verricht voor Huizen en dankt voor de samenwerking tot nu toe. Ten slotte dankt hij het 
nog aanwezige publiek op de tribune van wie het geduld vanavond behoorlijk op de proef is gesteld. 
 
 
Sluiting 
De voorzitter deelt mee dat na afloop van de vergadering de nieuw benoemde wethouders, de 
afscheid nemende wethouders, de nieuwe raadsleden en de afscheid nemende raadsleden in de 
raadszaal zullen gaan staan, zodat alle aanwezigen de gelegenheid hebben om hen persoonlijk de 
hand te schudden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering – na een moment van stilte – om 00.50 uur. 


